

The New EnduRoMania Guesthouse in Brebu Nou 162

The administration of EnduRoMania has moved from the original headquarters at Brebu Nou Nr. 167 to the neighboring holiday home of the friendly Hromadka family from Heidelberg. This house has the address Brebu Nou Nr. 162 (45°13'46.3"N 22°08'18.3"E), is located on the left at the next corner from the former EnduRoMania headquarters, diagonally opposite the Catholic Church. It is important to know that the Hromadka house shares a common garden with the former EnduRoMania headquarters. The Hromadka House is managed by the couple Draghita and Willi Tcaciuc, is very nicely furnished and you can stay there and have half board. It is important to mention that the couple Draghita and Willi Tcaciuc are long-time collaborators of the EnduRoMania Foundation and that the Hromadka House has been a favorite accommodation for the EnduRoManiacs since the 90s. All the usual facilities (rooms with bathrooms, club room, campground, parking for cars and trailers, high-pressure cleaner, campfire equipment, etc.) are available at the EnduRoMania headquarters. If necessary, please call me on +40-745-161115, or Draghita and Willi Tcaciuc on +40-728-233185. The owners Erika and Georg Hromadka can be reached on their German cell phone number +49 152 06236658 or +49 1739129730 (erika.hrom@freenet.de, puba.hrom@freenet.com).

German Translation

Die Verwaltung des EnduRoMania Stammhauses von Brebu Nou Nr. 167 in das benachbarte Ferienhaus der befreundeten Familie Hromadka aus Heidelberg, umgezogen. Dieses Haus hat die Adresse Brebu Nou Nr. 162 (45°13'46.3"N 22°08'18.3"E), befindet sich links an der nächsten Ecke von dem ehemaligen EnduRoMania Stammhaus, schräg gegenüber der Katholischen Kirche. Wichtig zu wissen ist, dass das Hromadka Haus mit dem ehemaligen EnduRoMania Stammhaus einen gemeinsamen Garten hat. Das Hromadka Haus wird vom Ehepaar Draghita und Willi Tcaciuc verwaltet, ist sehr nett eingerichtet und man kann dort übernachten und Halbpension haben. Es ist wichtig zu erwähnen, dass das Ehepaar Draghita und Willi Tcaciuc langjährige Mitarbeiter der EnduRoMania Stiftung sind und das Hromadka Haus schon seit den 90er Jahren eine beliebte Unterkunft für die EnduRomaniacs war. Dort sind alle im EnduRoMania Stammhaus üblichen Vorrichtungen (Zimmer mit Bad, Clubraum, Campingplatz, Parkplatz für Autos und Anhänger, Hochdruckreiniger, Lagerfeuer Einrichtung usw.) vorhanden. Falls nötig, bitte mich auf +40-745-161115, oder Draghita und Willi Tcaciuc auf +40-728-233185 anzurufen. Die Eigentümer Erika und Georg Hromadka können unter der Deutschen Mobilnummer +49 152 06236658, oder +49 1739129730 erreicht werden (erika.hrom@freenet.de, puba.hrom@freenet.com).